朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱 Special Topics of Insurance Management 保險資訊管理專題

| 當期課號 | 7064 | Course Number | 7064 |
|--------|--|-----------------------|--|
| 授課教師 | 王明智 | Instructor | WANG,MING JYH |
| 中文課名 | 保險資訊管理專題 | Course Name | Special Topics of Insurance Management |
| 開課單位 | 保險金融管理系碩士班一A | Department | |
| 修習別 | 選修 | Required/Elective | Elective |
| 學分數 | 3 | Credits | 3 |
| 課程目標 | 1. 使學生瞭解保險資訊管理的相關知識 2. 具備對在大眾媒體或是專業財金雜誌中所刊載的議題有足夠的判斷能力3. 具備證券相關產業中高階從業人員之高道德素養4. 可做爲學生邏輯分析與思考能力的培養 | Objectives | 1. Enabling students to understand knowledge of insurance information management. 2. Having sufficient judgment on the issues published in mass media or professional financial magazines. 3. Having high morality qualities of medium- and high-ranking personnel in securities industries. 4. Helping fostering logic analysis and thinking ability. |
| 教材 | 1.楊聰仁、劉文良 (2006),電子商務 理論與實務,新文京開發出版公司 2.戴國良(2008),通路行銷與管理- 實戰與本土案例,鼎茂圖書出版公司 3.楊聰仁、張德祥 (2005),電子商務 經營模式與策略,新文京開發出版公司 4.徐明龍、陳璽煌(2006),電子商務 管理與技術,鼎茂圖書出版公司 | Teaching Materials | BOOK: e-commence theory and practice Channel marketing and management e-commence management and technology |
| 成績評量方式 | 平時參與,書面報告與口頭報告 | Grading | Participation, paper reports and oral reports |
| 教師網頁 | - | | |
| 教學內容 | 探討保險網路市場可行性及提昇服務 的效能 | Syllabus | The feasibility of insurance network market - enhance the service efficacy |

尊重智慧財產權,請勿非法影印。